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PROTOKÓŁ NR XXIV/21 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 14 kwietnia 2021 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 900  do 950. 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji udział wzięli: Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, Pan Dominik Stawiarz – 

Sekretarz Gminy, Pani Edyta Wójcik - Skarbnik Gminy, Pani Justyna Łochowska-

Kucharek - Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej, Pani Anita 

Pośpiech – Pełnomocnik Gminnej Komisji Rozwiazywania Problemów Alkoholowych  

i Narkomanii oraz radni według załączonej listy obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 14. 

Radny nieobecny – Pan Jerzy Stępniak. 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy Secemin. 

4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2020 rok. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu; 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2026; 

- zmian budżetu Gminy Secemin na 2021 rok; 

- rozpatrzenia petycji Pani Teresy Garland z dnia 9 lutego 2021 roku; 

- uznania żądań zawartych w petycji za niezasadne i negatywne rozpatrzenie 

petycji z dnia 23 lutego 2021 roku; 

- przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  

na terenie Gminy Secemin w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu; 

- wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości w trybie bezprzetargowym  

na okres 10 lat; 

- określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu 

„Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Moskorzew, Nagłowice, Oksa, 

Radków, Secemin, Słupia do roku 2030”, w tym trybu konsultacji, o których mowa  

w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki 

rozwoju; 

- wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu 

opracowania i realizacji “Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Moskorzew, 

Nagłowice, Oksa, Radków, Secemin, Słupia do roku 2030”. 

6. Zamknięcie obrad XXIV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Secemin. 
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Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1.   

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Bogdan Wasik otworzył  

XXIV nadzwyczajną sesję Rady Gminy Secemin. Powitał radnych, Pana Wójta, 

pracowników Gminy. Na podstawie logowań stwierdził, że na sesji jest obecnych  

14 radnych, jest spełnione kworum i sesja jest prawomocna.  

 

Ad.2.  

W punkcie tym Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad przesłany 

radnym. Zaznaczył, że w punkcie 5 dla zachowania chronologii wcześniej zostanie 

podjęta uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w celu opracowania i realizacji „Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

Gmin Moskorzew, Nagłowice, Oksa, Radków, Secemin, Słupia do roku 2030”,  

a następnie uchwała w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu „Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Moskorzew, 

Nagłowice, Oksa, Radków, Secemin, Słupia do roku 2030”, w tym trybu konsultacji,  

o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia 

polityki rozwoju. 

Następnie Pan Wójt zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do porządku obrad 

uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  

w Kielcach skargi Prokuratora Okręgowego w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę. 

Pan Przewodniczący powiedział, że uchwała ta zostanie umieszczona jako ostatnia 

w punkcie 5 porządku obrad, a następnie poprosił o jego przegłosowanie. 

 

Porządek obrad po zmianach przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy Secemin. 

4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2020 rok. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu; 

 udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu; 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2021-2026; 

 zmian budżetu Gminy Secemin na 2021 rok; 

 rozpatrzenia petycji Pani Teresy Garland z dnia 9 lutego 2021 roku; 

 uznania żądań zawartych w petycji za niezasadne i negatywne rozpatrzenie 

petycji z dnia 23 lutego 2021 roku; 

 przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków  

na terenie Gminy Secemin w celu przekazania go do zaopiniowania organowi 

regulacyjnemu; 
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 wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości w trybie bezprzetargowym  

na okres 10 lat; 

 wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu 

opracowania i realizacji “Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Moskorzew, 

Nagłowice, Oksa, Radków, Secemin, Słupia do roku 2030”; 

 określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii  

Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Moskorzew, Nagłowice, Oksa, Radków, 

Secemin, Słupia do roku 2030”, w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 

ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju; 

 - przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi 

Prokuratora Okręgowego w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę. 

 Zamknięcie obrad XXIV nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Secemin. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem zmienionego porządku obrad głosowało 14 radnych obecnych  

na posiedzeniu. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania w tej sprawie w załączeniu do protokołu.  

 

Ad. 3. 

Uwag do protokołu z XXIII sesji Rady Gminy nie zgłoszono i przyjęto  

go jednogłośnie. 

Imienny raport głosowania w tej sprawie w załączeniu do protokołu. 

 

Następnie Pan Henryk Lech – Prezes OSP Żelisławice wspólnie z Panem Wójtem 

wręczyli Panu radnemu M. Krzyżanowskiemu pamiątkową statuetkę w ramach 

podziękowania za poparcie zakupu samochodu strażackiego dla OSP Żelisławice. 

 

Ad. 4.  

 W punkcie tym Pani pełnomocnik GKRPAiN przedstawiła sprawozdanie  

z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii za 2020 rok. 

Wyjaśniła, iż podstawowym zadaniem tej Komisji jest podejmowanie działań 

zmierzających do ograniczenia spożywania napojów alkoholowych i narkotyków.  

Pokrótce omówiła pracę Komisji w 2020 roku. Zaznaczyła, że Komisja w ubiegłym roku 

zebrała się 6-krotnie, przyjęła 5 wniosków o leczenie odwykowe. Na rozmowę 

zaproszono 6 osób, z czego stawiło się 5. Na dzień 31 grudnia 2020 roku w Gminie 

Secemin obowiązywało 38 zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży i 2 zezwolenia na sprzedaż 

napojów alkoholowych do spożycia w miejscu sprzedaży. 

W 2020 r. za korzystanie z zezwoleń alkoholowych Gmina Secemin pozyskała środki 

w kwocie 65 890,10 zł. Środki te wydatkowano między innymi na: zorganizowanie  
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w Bibliotece Publicznej w Seceminie ferii profilaktycznych, zajęcia sportowe piłki 

siatkowej, zajęcia sportowe piłki nożnej, zakup książek do biblioteki, wyposażenie 

Punktu Konsultacyjnego, konkurs dla uczniów szkół podstawowych na prezentację 

multimedialną. Ponadto wydatkowano środki w ramach Gminnego Punktu 

Konsultacyjnego, w którym prowadzone były zajęcia z psychoterapeutą oraz udzielano 

pomocy prawnej.  

W ramach Gminnego Programu Profilaktyki, Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i Narkomanii przeprowadzono także szkolenia dla nauczycieli oraz 

pełnomocnika, a także zakupiono gadżety odblaskowe. GKRPA nie skierowała  

do Sądu żadnego wniosku o przymusowe leczenie alkoholowe. Ze względu na 

sytuację pandemiczną nie przeprowadzono kontroli w punktach sprzedaży alkoholu 

oraz nie udało się zrealizować wszystkich zaplanowanych działań profilaktycznych. 

Pozostały środki w kwocie 22 604,09 zł, które planuje się wykorzystać w roku 

bieżącym. 

Ze złożonych przez przedsiębiorców oświadczeń o wartości sprzedaży napojów 

alkoholowych wynika, że w 2020 r. sprzedaż alkoholu na terenie Gminy Secemin 

wyniosła 3 065 036,22 zł i była wyższa od roku poprzedniego o ok. 500 tysięcy zł.  

Pan Bogdan Wasik odniósł się do wypowiedzi Pani Anity Pośpiech i zaznaczył, 

że przez dłuższy czas sprzedaż alkoholu na terenie Gminy Secemin utrzymywała się  

na poziomie 800-900 tysięcy zł. W ciągu ok. 5 ostatnich lat znacznie wzrosła  

i rokrocznie jest większa. Zaznaczył, że jeżeli kwotę sprzedaży alkoholu za 2020 rok 

podzielibyśmy przez liczbę mieszkańców Gminy to wyjdzie ponad 600 zł na osobę –

niezależnie od wieku.  

Więcej uwag, ani pytań nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania.  

Za” przyjęciem sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2020 rok głosowało  

14 radnych obecnych na posiedzeniu. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania oraz sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Narkomanii za 2020 rok  

w załączeniu do protokołu.  

 

Ad. 5. 

W punkcie tym przystąpiono do rozpatrywania uchwał ujętych w porządku obrad.  

Jako pierwszą rozpatrzono uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Włoszczowskiemu. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, iż na poprzedniej sesji Rady Gminy wprowadzone zostały 

zmiany do budżetu gminy Secemin na 2021 rok o udzieleniu pomocy finansowej  

w formie dotacji celowej dla Powiatu Włoszczowskiego na zakupy inwestycyjne dla 

Szpitala Powiatowego we Włoszczowie. W związku z powyższym należy podjąć 

niniejszą uchwałę, aby móc podpisać umowę na realizację tej dotacji.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 
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Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu głosowało 14 radnych.  

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania oraz Uchwała NR XXIV/194/21 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ponownie głos zabrała Pani Skarbnik, która wyjaśniła, że kolejna rozpatrywana 

uchwała również dotyczy udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu 

w formie dotacji celowej na zadanie - remont drogi powiatowej na odcinku  

Krzepin – Wałkonowy Górne w kwocie 22 657,00 zł. Podjęcie niniejszej uchwały jest 

konieczne do udzielenia wspomnianej dotacji. 

Radny Edmund Nowak pytał jaki jest udział Powiatu Włoszczowskiego w tym zadaniu. 

Odpowiedzi na powyższe pytanie udzielił Pan Wójt, który powiedział, że udział  

Powiatu Włoszczowskiego w realizacji tego zadania jest taki sam jak Gminy Secemin 

i wynosi 10% wartości inwestycji. Z Funduszu Dróg Samorządowych będzie pokryte 

80% inwestycji. 

Pan Przewodniczący zauważył, że prace na tej drodze już trwają.  

Pan Wójt wyjaśnił, iż wizytował tą drogę z członkami Komisji budżetowej i Komisji 

bezpieczeństwa i wówczas zebrane były pobocza. Na obecną chwilę nawierzchnia 

drogi została sfrezowana i będą kładzione warstwy asfaltu. 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu głosowało 14 radnych.  

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania oraz Uchwała NR XXIV/195/21 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu stanowią załącznik do niniejszego 

protokołu. 
 

Ponownie głos zabrała Pani Skarbnik, która omówiła zmiany wprowadzone  

do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin na lata 2021-2026. 

Wprowadzone zmiany są podyktowane  aktualizacją przedsięwzięcia pod nazwą: 

„Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej w Gminie Secemin”. Limit 

wydatków ogółem na przedsięwzięciu nie zwiększył się, natomiast część wydatków  

z roku 2022 zostało przeniesione na 2021 rok. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Secemin na lata 2021-2026 głosowało 14 radnych. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 
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Imienny raport głosowania oraz Uchwała NR XXIV/196/21 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin na lata 2021-2026 w załączeniu  

do niniejszego protokołu 
 

Następnie Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zmiany do budżetu Gminy Secemin 

na 2021 rok. 

Podkreśliła, że rozliczony został rok 2020 i pozostały wolne środki, które zostały  

w całości przeznaczone na pokrycie deficytu budżetowego zakładanego na 2021 rok. 

Zwiększona została kwota dochodów o 96 761,07 zł, ze względu na aktualizację 

zadania termomodernizacji budynków użyteczności publicznej. Ponadto otrzymano 

200 tysięcy zł z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych na realizację zadania 

budowy kanalizacji w miejscowości Międzylesie. Zarówno po stronie dochodów jaki  

i wydatków budżet zmienił się kwotę 23 tysięcy złotych ze względu na podpisaną 

umowę z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska na współpracę w ramach 

programu „Czyste Powietrze”. W ramach tej umowy w Urzędzie Gminy Secemin 

zostanie utworzony punkt konsultacyjno-informacyjny. Mieszkańcy będą mogli składać  

wnioski w ramach tego programu. 

Pani Skarbnik dodała, że po stronie wydatkowej zostało wprowadzone szereg nowych 

zadań, min. na opracowanie dokumentacji technicznej na budowę oczyszczalni 

ścieków i sieci kanalizacyjnej dla miejscowości Kuczków, Wolica, Wola Kuczkowska, 

rozbudowę sieci kanalizacyjnej w Seceminie, budowę łącznika sieci wodociągowej 

Bichniów - Czaryż, a także zwiększono środki na przebudowę pomieszczeń w budynku 

Ośrodka Zdrowia w Seceminie. Ponadto zwiększony został wkład własny na zadanie 

termomodernizacji budynków użyteczności publicznej. 

Do budżetu gminy Secemin, jako przychód, została wprowadzona niewykorzystana  

w 2020 r. kwota z Gminnego Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi, różnica 

powstała na systemie gospodarowania odpadami komunalnymi oraz środki z opłat  

za korzystanie z przystanków autobusowych. 

Ponadto zwiększono o 222 tysiące zł kwotę na zadanie remontu dróg gminnych.  

Pani Skarbnik poprosiła o przyjęcie wprowadzonych do budżetu Gminy Secemin 

zmian. 

Pan radny - Dariusz Grzesik pytał na co konkretnie zostanie przeznaczona 

wprowadzona do budżetu gminy kwota 220 tysięcy zł na remont pomieszczeń  

w budynku mieszczącym Ośrodek Zdrowia.  

Pan Wójt wyjaśnił, że w związku z przeprowadzanym remontem, przebudową 

pomieszczeń w tym budynku wynikła konieczność wymiany instalacji sanitarnej  

i elektrycznej. Podmiot dzierżawiący tą część budynku wniósł także  

o wygospodarowanie dodatkowego gabinetu dla kardiologa. 

Więcej pytań nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. 

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Secemin na 2021 rok 

głosowało 14 radnych. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania oraz Uchwała NR XXIV/197/21 w sprawie zmian budżetu 

Gminy Secemin na 2021 rok stanowią załącznik do protokołu. 
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 W dalszej części posiedzenia Pan Sekretarz przedstawił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia petycji Pani Teresy Garland z dnia 9 lutego 2021 roku. 

Wyjaśnił, że do przewodniczącego Rady Gminy wpłynęła petycja pani Teresy Garland 

w sprawie przeprowadzenia referendum ludowego na podstawie art. 4 Konstytucji  

w celu dokonania przez obywateli polskich akceptacji jako Aktów Woli Narodu: 

Nowego Kodeksu Wyborczego oraz Nowego Ustroju Prezydencko-Ludowego dla 

Polski. Petycja ta była rozpatrywana na posiedzeniu Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Komisja postanowiła uznać ją za bezzasadną z racji tego, że Rada Gminy Secemin 

nie jest władna do ogłaszania referendum ogólnokrajowego, gdyż są to kompetencje 

Sejmu czy Parlamentu Rzeczpospolitej. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

Za” przyjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Pani Teresy Garland z dnia  

9 lutego 2021 roku głosowało 14 radnych. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania oraz Uchwała NR XXIV/198/21 w sprawie rozpatrzenia 

petycji Pani Teresy Garland z dnia 9 lutego 2021 roku stanowią załącznik do protokołu. 
 

Ponownie głos zabrał Pan Sekretarz i omówił projekt uchwały w sprawie 

uznania żądań zawartych w petycji za niezasadne i negatywne rozpatrzenie petycji  

z dnia 23 lutego 2021 roku. Wyjaśnił, że do Rady Gminy Secemin wpłynęła petycja  

o poparcie w trybie pilnym Rządu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego 

Społecznego Komitetu Konstytucyjnego. W razie zaistnienia STANU niesterowalności 

państwem polskim Komitet ten mógłby przejąć funkcje Rządu Rzeczpospolitej 

Polskiej. Komisja Skarg Wniosków i Petycji postanowiła uznać żądania zawarte  

w petycji za niezasadne i negatywnie rozpatrzyć petycję i takie stanowisko 

rekomendowała Radzie Gminy. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. 

Za” przyjęciem uchwały w sprawie uznania żądań zawartych w petycji za niezasadne 

i negatywne rozpatrzenie petycji z dnia 23 lutego 2021 roku głosowało 14 radnych. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania oraz Uchwała NR XXIV/199/21 w sprawie uznania żądań 

zawartych w petycji za niezasadne i negatywne rozpatrzenie petycji z dnia 23 lutego 

2021 roku stanowią załącznik do protokołu. 
 

Następnie głos zabrała Pani Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki 

Komunalnej, która omówiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Secemin w celu 

przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. Wyjaśniła, że uchwała  

w tej samej sprawie była podejmowana na poprzedniej sesji, a następnie została 

przesłana do zaopiniowania Dyrektorowi Wód Polskich. Dyrektor wniósł uwagi do tego 

projektu Regulaminu, które zostały uwzględnione przez Włoszczowski Zakład 
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Wodociągów i Kanalizacji. W związku z powyższym wprowadzono poprawki  

do Regulaminu i należy podjąć na nowo uchwałę w sprawie przyjęcia projektu 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Secemin 

w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu i przesłać  

ją Dyrektorowi Wód Polskich w celu zaopiniowania. 

Pan Przewodniczący pytał czy są to daleko idące zmiany. 

Pani Justyna Łochowska-Kucharek wyjaśniła, że chodzi o regulacje, które zostały  

w uchwale powielone z ustawy. 

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Secemin w celu przekazania go  

do zaopiniowania organowi regulacyjnemu głosowało 14 radnych. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania oraz Uchwała NR XXIV/200/21 w sprawie przyjęcia projektu 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Secemin 

w celu przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu stanowi załącznik 

do protokołu. 
 

Następnie Pani Kierownik Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej omówiła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres 10 lat. Wyjaśniła, że od Stowarzyszenia „Fosa” z Secemina 

wpłynął wniosek o wydzierżawienie zbiornika wodnego w Seceminie na okres 10 lat  

w trybie bezprzetargowym. W związku z powyższym należy podjąć uchwałę.  

Pan Edmund Nowak pytał o kwotę czynszu dzierżawnego, która będzie pobierana  

od Stowarzyszenia „Fosa”, a która w uchwale podana została w stawce bazowej. 

Pani Kierownik wyjaśniła, że do obliczenia kwoty czynszu została przyjęta stawka 

bazowa ustalona zarządzeniem. Stawka jest przeliczana w zależności od powierzchni 

i klasy gleby. Po zliczeniu dzierżawionej powierzchni, w oparciu o klasy gleby  

i przemnożeniu przez stawkę bazową, która wynosi 60 zł wyszło, iż minimalną opłatę 

jaka Gmina może pobrać od Stowarzyszenie będzie wynosić 39,60 zł. Dodała, że  

od tej kwoty wzwyż będzie negocjowany czynsz. 

Pan A. Rajca pytał w jakim celu będzie służyć wydzierżawienie tego zbiornika wodnego 

i czy to będzie obiekt zamknięty czy też otwarty. 

Odpowiedzi udzielił radny – Pan Mariusz Krzyżanowski, który jest członkiem 

Stowarzyszenia ”Fosa”. Wyjaśnił, że będzie to obiekt otwarty dla mieszkańców. 

Stowarzyszenie ma zapisane w Statucie założenie, że będzie się tam odbywał 

amatorski połów ryb i zarybianie przez członków Stowarzyszenia, którzy mają też dbać  

o linię brzegową i porządek wokół zbiornika  

Pan Wójt dodał, że Stowarzyszenie „Fosa” już wykonało na tym obiekcie bardzo dużo 

prac porządkowych i w jego opinii teren ten będzie miał dobrego gospodarza. 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania  
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„Za” przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dzierżawę nieruchomości  

w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat głosowało 14 radnych. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania oraz Uchwała NR XXIV/201/21 w sprawie wyrażenia zgody 

na dzierżawę nieruchomości w trybie bezprzetargowym na okres 10 lat stanowi 

załącznik do protokołu. 
 

W dalszej części posiedzenia Pan Sekretarz omówił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu opracowania  

i realizacji “Strategii Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Moskorzew, Nagłowice, Oksa, 

Radków, Secemin, Słupia do roku 2030”. Wyjaśnił, iż w ubiegłym roku dobiegła końca 

Strategia na lata 2014-2020. Pan dyrektor Sułek przedstawił propozycję opracowania 

nowej Strategii Rozwoju Ponadlokalnego dla kilku gmin z terenu powiatu 

włoszczowskiego i jędrzejowskiego. Wskutek zawartego porozumienia trzy gminy  

z powiatu włoszczowskiego – Secemin, Radków, Moskorzew oraz trzy gminy z powiatu 

jędrzejowskiego – Nagłowice, Oksa i Słupia, wchodzące w obszary strategicznej 

interwencji będą mogły w przyszłości ubiegać się o więcej środków unijnych,  

niż pozostałe gminy z tych powiatów.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia 

międzygminnego w celu opracowania i realizacji “Strategii Rozwoju Ponadlokalnego 

Gmin Moskorzew, Nagłowice, Oksa, Radków, Secemin, Słupia do roku 

2030”głosowało 14 radnych. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania oraz Uchwała NR XXIV/202/21 w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie porozumienia międzygminnego w celu opracowania i realizacji “Strategii 

Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Moskorzew, Nagłowice, Oksa, Radków, Secemin, 

Słupia do roku 2030”stanowią załącznik do protokołu. 
 

Następnie rozpatrzono projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego 

trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii  Rozwoju Ponadlokalnego Gmin 

Moskorzew, Nagłowice, Oksa, Radków, Secemin, Słupia do roku 2030”, w tym trybu 

konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach 

prowadzenia polityki rozwoju. Pan Sekretarz wyjaśnił, że konsekwencją podjętej wyżej 

uchwały jest konieczność przyjęcia harmonogramu wykonania strategii. 

Opracowaniem Strategii zajmuje się firma Graczykowski z Kielc i ma być ona 

przygotowana do końca tego roku.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu „Strategii  Rozwoju Ponadlokalnego Gmin Moskorzew, 

Nagłowice, Oksa, Radków, Secemin, Słupia do roku 2030”, w tym trybu konsultacji,  
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o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia 6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia 

polityki rozwoju głosowało 14 radnych. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania oraz Uchwała NR XXIV/202/21 w sprawie określenia 

szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu „Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego Gmin Moskorzew, Nagłowice, Oksa, Radków, Secemin, Słupia  

do roku 2030”, w tym trybu konsultacji, o których mowa w art. 6 ust. 3 ustawy z dnia  

6 grudnia 2006 r. o zasadach prowadzenia polityki rozwoju w załączeniu do protokołu. 
 

Następnie Pan Sekretarz przedstawił projekt uchwały w sprawie przekazania  

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi Prokuratora 

Okręgowego w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę. Podkreślił, że skarga dotyczy 

uchwały z 2011 roku. W związku z tym, iż zaskarżana uchwała już nie obowiązuje, 

gdyż była podejmowana na nowo i została zmieniona. Zdecydowano uznać skargę  

za bezzasadną i przekazać ją do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Kielcach skargi Prokuratora Okręgowego w Kielcach wraz  

z odpowiedzią na skargę głosowało 14 radnych. 

„Przeciw”- 0 głosów. 

„Wstrzymał się” – 0 głosów 

Imienny raport głosowania oraz Uchwała NR XXIV/203/21 w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach skargi Prokuratora Okręgowego 

w Kielcach wraz z odpowiedzią na skargę stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. 

 W punkcie tym Pan Przewodniczący podziękował radnym za obecność  

na posiedzeniu i stwierdził, że porządek obrad został wyczerpany i zamknął  

XXIV nadzwyczajną sesję Rady Gminy Secemin. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:        Przewodniczący: 

 

Anna Kraszewska          Bogdan Wasik 


